



Nota de Premsa  
Calvià, de de 2021

## LA LLAR DE CALVIÀ REP EL PREMI 28 D'ABRIL DE LA FEDERACIÓ DE SERVEIS PÚBLICS DE LA UGT ILLES BALEARS

**El guardó reconeix la tasca realitzada en matèria de salut laboral, abans i durant la pandèmia, per part de la residència de gent gran municipal de Calvià**

La Federació de Serveis Pùblics de la UGT Illes Balears ha lliurat el Premi 28 d'abril de Salut Laboral a la Llar de Calvià. Amb aquest guardó, que s'entrega per primera vegada, es reconeix tasca continuada en aquest àmbit a la residència municipal de gent gran, especialment en els últims anys i durant la pandèmia.

UGT reconeix la implicació conjunta de tota la Llar: treballadores i treballadors, professionals en l'àmbit preventiu, comitè d'empresa, direcció i de les institucions que han donat suport a les iniciatives plantejades en aquest camp.

S'ha destacat, entre altres actuacions, l'activitat preventiva que es va realitzar durant la pandèmia, amb els EPIS necessaris, la informació al dia i la comunicació entre la direcció i el personal, a més d'haver-se avançat algunes mesures abans dels protocols dictats per l'autoritat sanitària, com avançar la implantació de màscares, el tancament de centre de dia i el control de les visites. Això va propiciar que no es donés cap cas de Covid per contagi dins de la residència.

També s'ha destacat la rapidesa i el control amb el qual es va desallotjar la Llar quan es va incendiar el quadre elèctric, el 21 d'agost de 2020, i les cures que va seguir oferint el personal a les persones usuàries, que varen ser reallotjades en altres centres. Finalment, s'ha apuntat al canvi de llits i mobiliari que es va dur a terme a la Llar, abans de la pandèmia, que va afavorir tant a usuaris com al personal per poder realitzar la seva feina en millors condicions.

El batle, Alfonso Rodríguez Badal, ha intervenut en l'acte de lliurament donant l'enhorabona a totes les persones treballadores de la Llar i a la direcció de centre, afirmant que els serveis públics sempre han estat essencials, però amb la pandèmia s'han mostrat fonamentals sobre tot per a un sector tan vulnerable com el de la gent gran dependent.

A l'acte ha assistit el comitè d'empresa de la Llar, la direcció i treballadores de la residència de majors de Calvià, així com la gerent, Carmen Pérez Blasco, la tinenta de batle de Cohesió Social, Nati Francès, i la directora general de Treball del Govern, Virginia Abraham. Per part d'UGT hi eren el secretari general de les Illes Balears, Lorenzo Navarro, i el secretari de la FESP, Miguel Ángel Romero, que ha fet el lliurament del premi.



Nota de Prensa  
Calvià, de de 2021

## LA LLAR DE CALVIÀ RECIBE EL PREMIO 28 DE ABRIL DE LA FEDERACIÓN DE SERVICIOS PÚBLICOS DE LA UGT ILLES BALEARS

**El galardón reconoce la labor realizada en materia de salud laboral, antes y durante la pandemia, por parte de la residencia de gente mayor municipal de Calvià**

La Federación de Servicios Públicos de la UGT Illes Balears ha entregado el Premio 28 de abril en Salut Laboral a la Llar de Calvià. Con este galardón, que se entrega por primera vez, se reconoce la labor continuada en este ámbito en la residencia municipal de mayores, especialmente en los últimos años y durante la pandemia.

UGT reconoce la implicación conjunta de toda la Llar: trabajadoras y trabajadores, profesionales en el ámbito preventivo, comité de empresa, dirección y de las instituciones que han apoyado las iniciativas planteadas en este campo.

Se ha destacado, entre otras actuaciones, la actividad preventiva que se realizó durante la pandemia, con los EPIS necesarios, la información al día y la comunicación entre la dirección y el personal, además de haberse adelantado algunas medidas antes de los protocolos dictados por la autoridad sanitaria, como avanzar la implantación de mascarillas, el cierre del centro de día y el control de las visitas. Esto propició que no se diera ningún caso de Covid por contagio dentro de la residencia.

También se ha destacado la rapidez y el control con el que se desalojó la Llar cuando se incendió el cuadro eléctrico, el 21 de agosto de 2020, y los cuidados que siguió ofreciendo el personal a las personas usuarias, que fueron realojadas en otros centros. Por último, se ha apuntado al cambio de camas y mobiliario que se llevó a cabo en la Llar, antes de la pandemia, que favoreció tanto a usuarios como al personal para poder realizar su trabajo en mejores condiciones.

El alcalde, Alfonso Rodríguez Badal, ha intervenido en el acto de entrega dando la enhorabuena a todas las personas trabajadoras de la Llar y a la dirección del centro, afirmando que los servicios públicos siempre han sido esenciales, pero con la pandemia se han mostrado fundamentales sobre todo para un sector tan vulnerable como el de la gente mayor dependiente.

Al acto ha asistido el comité de empresa de la Llar, la dirección y trabajadoras de la residencia de mayores de Calvià, así como la gerente, Carmen Pérez Blasco; la teniente de alcalde de Cohesión Social, Nati Francés, y la directora general de Trabajo del Govern, Virginia Abraham. Por parte de UGT estaban el secretario general de las Illes Balears, Lorenzo Navarro, y el secretario de la FESP, Miguel Ángel Romero, que ha hecho entrega del premio.